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ΕΡΩΤΗΣΗ

Προς: Υπουργό Εσωτερικών, κ. Θ. Λιβάνιο

Θέμα: «Να λειτουργήσει  εξεταστικό κέντρο και  στη Δυτική Μακεδονία για τον νέο  γραπτό

διαγωνισμό ΑΣΕΠ»

Σε  ανεπίτρεπτη  ταλαιπωρία και  έξοδα  θα  αναγκαστούν  να  υποβληθούν  οι

Δυτικομακεδόνες που επιθυμούν να αναζητήσουν μια μόνιμη θέση στο Δημόσιο μέσω του νέου

πανελλήνιου γραπτού διαγωνισμού ΑΣΕΠ, καθώς δεν λήφθηκε  καμία μέριμνα να λειτουργήσει

ούτε ένα εξεταστικό κέντρο στην περιφέρειά μας. 

Ειδικότερα,  στην  αριθμ.  1Γ/2025  Προκήρυξη που  δημοσιεύθηκε  στην  Εφημερίδα  της

Κυβερνήσεως (Φ.Ε.Κ. Τεύχος ΑΣΕΠ 14) την 17η Απριλίου 2025 με θέμα «Πρόσκληση/Προκήρυξη για

τη  διαδικασία  κατάταξης  υποψηφίων  με  πανελλήνιο  γραπτό διαγωνισμό  σε  πίνακα  βαθμολογίας  ανά

κατηγορία και κλάδο/ειδικότητα Πανεπιστημιακής και Τεχνολογικής Εκπαίδευσης σύμφωνα με το άρθρο 8 του

ν. 4765/2021  (πρώτο  στάδιο)»  και  συγκεκριμένα  στο  Κεφάλαιο  ΣΤ’ και  στο  Παράρτημα  Β’

προβλέπεται λειτουργία εξεταστικών κέντρων μόνο στην Αττική και στη Θεσσαλονίκη. 

Συγκεκριμένα, στη σελίδα  1449 του Φ.Ε.Κ., στον Πίνακα «Κωδικοί Περιφερειακών Ενοτήτων

στις οποίες επιθυμούν να εξεταστούν», οι οποίοι κωδικοί «θα χρησιμοποιηθούν κατά τη συμπλήρωση των

ηλεκτρονικών αιτήσεων από τους υποψηφίους», υπάρχουν  μόνο δύο κωδικοί, η  Π.Ε. Βορείου Τομέα

Αθηνών και  η  Π.Ε.  Θεσσαλονίκης,  ενώ  σε  υποσημείωση  με  αστερίσκο  υπό  τον  Πίνακα

αναγράφεται  πως  «*Σε  περίπτωση  μεγάλου  αριθμού  υποψηφίων  δύναται  να  χρησιμοποιηθεί  και  το

εξεταστικό κέντρο του Α.Σ.Ε.Π. στον Κεντρικό Τομέα Αθηνών».

Η  μετακίνηση  των  υποψηφίων  από  την  ακριτική  Δυτική  Μακεδονία,  που  βρίθει

απομακρυσμένων  ορεινών χωριών,  σε  άλλη  περιφέρεια  αποτελεί  δυσμενή  εις  βάρος  τους

διάκριση συγκριτικά με τους υποψηφίους κατοίκους των δύο μεγάλων αστικών κέντρων. Τα έξοδα

μετακίνησης και διανυκτέρευσης δεν είναι διόλου ευκαταφρόνητα, ιδίως στην παρούσα χρονική

συγκυρία που η συντριπτική πλειοψηφία της ελληνικής κοινωνίας υφίσταται αφόρητες πιέσεις υπό

την  πολύπλευρη  εκτόξευση  του  κόστους  ζωής.  Ταυτόχρονα,  η  ταλαιπωρία  μετάβασης  σε  άλλη
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περιφέρεια αναμφίβολα αποτελεί  αχρείαστη, άνευ λόγου μείζονα αναστάτωση, που  επιβαρύνει

την αγωνία των υποψηφίων στις κρίσιμες ώρες πριν τις γραπτές εξετάσεις, συνδυαζόμενη άλλωστε

και με τις απρόβλεπτες καιρικές συνθήκες συνεπεία της κλιματικής κρίσης.

Ως εκ τούτου, η άμεση τροποποίηση της Προκήρυξης, με ρητή συμπερίληψη λειτουργίας

εξεταστικού  κέντρου  στην  Π.Ε.  Κοζάνης για  τους  υποψηφίους  της  περιφέρειας  Δυτικής

Μακεδονίας  είναι  απολύτως  αναγκαία και  κατεπείγουσα, καθώς  η  προθεσμία  υποβολής  των

ηλεκτρονικών αιτήσεων συμμετοχής αρχίζει στις 29 Απριλίου.

Υπενθυμίζεται,  τέλος,  ότι  η  Κυβέρνηση  της  Ν.Δ. έχει  δεσμευτεί  ήδη  από  το  2020  να

εφαρμόζει διυπουργικά Ρήτρα Δίκαιης Μετάβασης με ειδική κατά προτεραιότητα λήψη θετικών

μέτρων  ιδιαίτερης μέριμνας  προς  όφελος  των  κατοίκων  στην  υπό  απολιγνιτοποίηση  Δυτική

Μακεδονία  (προς  υλοποίηση  της  οποίας  κατέθεσα  την  αριθμ.  306/30/22.1.2025  Τροπολογία),

δέσμευση που εν προκειμένω παραβιάζεται για πολλοστή φορά.

Δεδομένων των ανωτέρω, ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1) Για ποιους  συγκεκριμένους λόγους δεν προβλέφθηκε η λειτουργία εξεταστικού κέντρου στην

περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας;

2) Προτίθεστε  να  αναλάβετε  πρωτοβουλίες -στο  πλαίσιο  σεβασμού του  συνταγματικά

κατοχυρωμένου θεσμικού ρόλου του ΑΣΕΠ- ώστε  να  τροποποιηθεί  άμεσα η  Προκήρυξη με

ρητή συμπερίληψη λειτουργίας εξεταστικού κέντρου στην Π.Ε. Κοζάνης για τους υποψηφίους

της περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας;

3) Στην  απευκταία  περίπτωση που τελικά δεν υπάρξει  καμία μέριμνα λειτουργίας εξεταστικού

κέντρου στη Δυτική Μακεδονία, σε ποιες ενέργειες θα προβείτε τουλάχιστον για την αποτροπή

της οικονομικής επιβάρυνσης των υποψηφίων από τη Δυτική Μακεδονία όσον αφορά τις

υποχρεωτικές δαπάνες μετακίνησης και διαμονής; 

Ο Ερωτών Βουλευτής

Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις)
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